

Qalaa's Sustainability Program Notches Global Awards as Company Prepares to Participate in EGX Sustainability Conference

The awards give merit to Qalaa's integration of sustainability within its corporate governance framework and recognize the company's innovative investment approach that places environmental principles at its heart

Qalaa Holdings (CCAP.CA on the Egyptian Exchange), an African leader in infrastructure and industry, has received international recognition for its sustainability program as it prepares to file its first annual sustainability report as a member of the U.N. Global Compact (UNGC).

World Finance magazine has recognized Qalaa's governance framework as the best in Egypt in its 2015 corporate governance awards program, while Corporate Live Wire has recognized Qalaa's innovation by awarding it the Most Outstanding Investment Firm - Egypt Innovation & Excellence Awards for 2015.

Qalaa Holdings' active participation in the UNGC — the world's largest voluntary corporate social responsibility initiative — and its membership to the Global Impact Investing Network (GIIN) — a non-profit organization dedicated to increasing the effectiveness of for profit investing that addresses social and environmental challenges — provide the company with the necessary frameworks to deliver on its sustainability strategy, and make a lasting impact on the communities in which it does business.

"We have made the principles of sustainability, inclusivity, stewardship and innovation central to our growth as an institution from the time we were incorporated as a two-person partnership a decade ago all the way through to where we stand today: A publicly traded company with operations in infrastructure and industry across North and East Africa," said Qalaa Chairman and Founder Ahmed Heikal.

"Within this, two themes have long been close to our heart as we have sought to leave the communities in which we do business better than we found them: A steadfast belief in the transformative power of education — and the conviction that you can do right by the environment even as you do right by your shareholders," Heikal noted.

Qalaa, which will be on stage at Egyptian Exchange Sustainability Conference, operates the largest private-sector scholarship program in Egypt and has worked for a decade to put environmental principles at the heart of investments including Egyptian Refining Company (which will cut the nation's sulfur emissions by nearly a third), Tawazon (a waste management company that recycles and turns waste into energy) and Nile Logistics (which is relieving pressure on Egypt's roads and highways by using more fuel efficient byways on the Nile River).

"These important recognitions come as we prepare to submit our first Global Compact 'communication on progress'," noted Ghada Hammouda, Qalaa's CMO and Head of Marketing Communications. "Principles of sustainability, good citizenship, good governance and responsible investing have been at the heart of our business model since inception, facts reflected in our business strategy and in our inclusion in the S&P / EGX ESG Index."

—Ends—

Previous Qalaa Holdings press releases on this subject and others may be viewed online from your computer, tablet or mobile device at qalaaholdings.com/newsroom

Qalaa Holdings (CCAP.CA on the Egyptian Stock Exchange) is an African leader in infrastructure and industry. Formerly known as Citadel Capital, Qalaa Holdings controls subsidiaries in core industries including Energy, Cement, Transportation & Logistics, and Mining. To learn more, please visit qalaaholdings.com.

Forward-Looking Statements

Statements contained in this News Release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions and beliefs of Qalaa Holdings. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, and undue reliance should not be placed thereon. Certain information contained herein constitutes “targets” or “forward-looking statements,” which can be identified by the use of forward-looking terminology such as “may,” “will,” “seek,” “should,” “expect,” “anticipate,” “project,” “estimate,” “intend,” “continue” or “believe” or the negatives thereof or other variations thereon or comparable terminology. Actual events or results or the actual performance of Citadel Capital may differ materially from those reflected or contemplated in such targets or forward-looking statements. The performance of Qalaa Holdings is subject to risks and uncertainties.

For more information, please contact:

Ms. Ghada Hammouda
CMO & Head of Marketing Communications
Qalaa Holdings

ghammouda@qalaaholdings.com
Tel: +20 2 2791-4439
Fax: +20 22 791-4448
Mobile: +20 106 662-0002

برنامج القلعة للتنمية المستدامة يحصد باقة من الجوائز الدولية المرموقة تزامناً مع استعدادات الشركة للمشاركة في مؤتمر البورصة المصرية للاستدامة

الجوائز التقديرية تعكس التزام شركة القلعة بدمج معايير التنمية المستدامة في نظام الحوكمة، وتعد شهادة إيجابية على تفوق نموذج الأعمال الابتكاري الذي تتبناه الشركة من أجل مراعاة الأبعاد البيئية والاجتماعية لمشروعاتها الاستثمارية في أسواق الشرق الأوسط وأفريقيا

نالت شركة القلعة (كود التداول في البورصة المصرية CCAP.CA) – وهي شركة رائدة في استثمارات الصناعة والبنية الأساسية بمصر وأفريقيا – إشادة واسعة على الساحة الدولية تقديرًا لجودة وتميز برنامج التنمية المستدامة الذي تتبناه الشركة، وذلك بالتزامن مع الاستعدادات الجارية لإصدار أول تقرير سنوي حول ممارسات التنمية المستدامة في إطار عضوية شركة القلعة بمبادرة الاتفاق العالمي للأمم المتحدة.

وقد فازت شركة القلعة بجائزة المؤسسة الإعلامية *World Finance Magazine* لـ "أفضل نظام حوكمة في مصر لعام ٢٠١٥". وفازت القلعة أيضًا بجائزة "أفضل شركة استثمارية في مصر لعام ٢٠١٥" من المؤسسة الإعلامية *Corporate Live Wire* وذلك تقديرًا لنموذج الأعمال الابتكاري الذي تتبناه الشركة.

تجدر الإشارة إلى أن شركة القلعة تحظى بالأطر التوجيهية اللازمة لتحقيق أهداف استراتيجية التنمية المستدامة وكذلك تحقيق المردود الملموس بالمجتمعات المحيطة بمشروعاتها من واقع العضوية النشطة بمبادرة الاتفاق العالمي للأمم المتحدة (UNGC) – وهي أكبر مبادرة تطوعية في العالم لأعمال المسؤولية الاجتماعية، وأيضًا عضوية المنظمة الدولية للاستثمار المؤثر (GIIN) – وهي منظمة غير ربحية تهدف إلى تعزيز جهود الشركات والمؤسسات الربحية التي تحرص على ترسيخ المعايير الاجتماعية والبيئية ضمن أعمالها.

وفي هذا السياق أوضح أحمد هيكل مؤسس ورئيس مجلس إدارة شركة القلعة، أن مبادئ الاستدامة والشمولية والعمل الابتكاري تعد بمثابة الركائز الأساسية لنمو وتطور شركة القلعة منذ نشأتها قبل عشر سنوات وحتى أصبحت شركة مدرجة ولها استثمارات هائلة في قطاعات الصناعة والبنية الأساسية بمختلف أسواق شمال وشرق أفريقيا.

وتابع هيكل أن استراتيجية شركة القلعة تتبلور في محورين رئيسيين للمساهمة في تطوير المجتمعات التي تستثمر بها وتركها في حال أفضل مما كانت عليه، وهما الإيمان المطلق بالمردود القوي للارتقاء بالمنظومة التعليمية، إلى جانب الالتزام بمراعاة التوازنات الواجبة بين تعزيز الأداء البيئي والمردود المجتمعي من ناحية وتحقيق العائدات الاستثمارية الجذابة للمساهمين من ناحية أخرى.

جدير بالذكر أن شركة القلعة ستشارك بمؤتمر البورصة المصرية للاستدامة. وتقوم الشركة برعاية أكبر برنامج للمنح الدراسية المدعومة من القطاع الخاص في مصر، كما تولي الشركة اهتمامها منذ حوالي عشر سنوات إلى دمج مبادئ وممارسات الحفاظ على البيئة بجميع مشروعاتها واستثماراتها، بما في ذلك مشروع الشركة المصرية للتكرير التي ستقلص ثلث الانبعاثات الكربونية في القاهرة الكبرى، وشركة توازن المتخصصة في تدوير المخلفات وتحويلها إلى وقود بديل، وكذلك مشروعات نايل لوجيستيكس التي تعمل على تخفيف تكديس واحتقان الطرق في مصر عبر توظيف المميزات الاقتصادية والبيئية لمشروعات النقل النهري المتميزة بتوفير استهلاك الوقود.

ومن جانب آخر أوضحت غادة حمودة رئيس قطاع التسويق والاتصالات بشركة القلعة، أن الشركة نالت هذه الإشادة الدولية المرموقة بالتزامن مع استعداداتها لتقديم أول مذكرة تواصل بالمستجدات في إطار عضوية الشركة بمبادرة الاتفاق العالمي للأمم المتحدة. وأضافت حمودة أن شركة القلعة تحرص على دمج مبادئ التنمية المستدامة والمسؤولية الاجتماعية والحوكمة السليمة بنموذج أعمالها منذ نشأتها، وهو ما يعكسه استراتيجية الشركة وكذلك جهودها التي أثمرت عن إدراجها في مؤشر S&P / EGX ESG، وهو المؤشر الخاص بالمعايير البيئية والاجتماعية وممارسات الحوكمة.

—نهاية البيان—

يمكنكم مطالعة المجموعة الكاملة من البيانات الإخبارية الصادرة عن شركة القلعة من خلال أجهزة الكمبيوتر والتابلت وكذلك الهواتف الذكية عبر زيارة هذا الرابط qalaaholdings.com/newsroom :

شركة القلعة (كود البورصة المصرية CCAP.C) شركة رائدة في استثمارات الصناعة والبنية الأساسية بمصر وأفريقيا، تركيزاً على قطاعات استراتيجية تتضمن الطاقة والأسمت والإنشاءات والنقل والدعم اللوجستي والتعدين. زوروا موقعنا الإلكتروني: www.qalaaholdings.com

البيانات التطلعية (إبراء الذمة)

البيانات الواردة في هذه الوثيقة، والتي لا تعد حقائق تاريخية، تم بنائها على التوقعات الحالية، والتقديرية وآراء ومعتقدات شركة القلعة. وقد ينطوي هذا البيان على مخاطر معروفة وغير معروفة، وغير مؤكدة وعوامل أخرى، ولا ينبغي الاعتماد عليه بشكل مفرط. ويجب الإشارة إلى أن بعض المعلومات الواردة في هذه الوثيقة تشكل "الأهداف" أو "البيانات المستقبلية" ويمكن تحديدها من خلال استخدام مصطلحات تطلعية مثل "ربما"، "سوف"، "يلتمس"، "ينبغي"، "يتوقع"، "يشرع"، "يقدر"، "ينوي"، "يوصل" أو "يعتقد" أو ما هو منفي منها أو غيرها من المصطلحات المشابهة. وكذلك الأحداث الفعلية أو النتائج أو الأداء الفعلي لشركة القلعة قد تختلف جوهرياً عن تلك التي تعكسها مثل هذه الأهداف أو البيانات المستقبلية. ويحتوي أداء شركة القلعة على بعض المخاطر والشكوك.

للاستعلام والتواصل

السيدة / غادة حمودة

رئيس قطاع التسويق والاتصالات

شركة القلعة (Qalaa Holdings)

ghammouda@qalaaholdings.com

هاتف: +20 2 2791-4439

فاكس: +20 22 791-4448

محمول: +20 106 662-0002

Twitter: @qalaaholdings